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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3150 Höjd jaktkortsavgift

Det statliga jaktkortet infördes 1938. Syftet var att Jägareförbund skulle få 
medel till att administrera jakt och viltvård. Pengarna från jaktkortsavgiften 
skulle gå tillbaka till jakten genom det allmänna uppdraget och genom olika 
viltvårdsinsatser.

I dag används en hel del av de pengar som jägarna betalar till andra saker, bland 
annat finansiering av viltforskning kring rovdjur. Detta trots att regeringen har 
beslutat att Jägareförbundet inte ska ha något med rovdjursförvaltningen att 
göra. Pengarna går också alltmer till andra organisationer med andra syften än 
att främja jakten i landet. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder ämnar statsrådet vidta så att pengarna från jaktkortsavgiften mer 
riktat går tillbaka till jakten och det allmänna uppdraget genom olika 
viltvårdsinsatser?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-09
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


